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ورزش

گفتوگو

شروع مجدد رقابت های سری A به علامت سوالی 

بزرگ در این کشور تبدیل شده و هنوز مشخص 

نیست آیا بالاخره قرار است این مسابقات در این 

فصل پیگیری شود یا اینکه تصمیم به لغو آن گرفته 

می شود. با وجود شیب نزولی ابتلا به کرونا در این 

کشور، هنوز وضعیت برای برگزاری بازی ها مساعد 

نیســـت و هنوز هم خبر ابتلای برخی بازیکنان 

تیم ها به این بیماری منتشر می شود. درچنین 

اوضاعی و با توجه به اینکه ایتالیا بدترین آمار ابتلا 

و مرگ بر اثر کرونا را بین کشورهای اروپایی دارد 

شاید بهترین تصمیم ممکن، لغو مسابقات و اعلام 

برنامه ها برای فصل جدید باشد.

    کاهشابتلابهکرونا

اکثر تیم های سری A طی چند روز اخیر تمرینات 

خود را ازسر گرفته اند و به نظر می رسد عزم جدی 

برای برگزاری ادامه فصل در این کشور وجود دارد. 

ویچنزو اسپادافورا، نخست وزیر ایتالیا در تازه ترین 

اظهارنظر خود درباره انجام مسابقات فوتبال در 

این کشور گفته اســـت: »به زودی دستورالعمل 

نهایی درباره انجام مســـابقات ورزشی به تیم ها 

ابلاغ خواهد شد. همچنین تصمیم داریم اماکن 

ورزشی ازجمله استخرها و سالن های بدنسازی را 

بازگشایی کنیم. باید آموزش درستی در این زمینه 

داده شـــود تا خطرات احتمالی این کار کاهش 

یابد. تمرینات تیم ها نیز باید براساس پروتکل ها 

و قوانین فعلی باشد. می توانیم امیدوار باشیم 

تمام ورزشکاران می توانند در تابستان به تمرین 

و مسابقه بپردازند. به عقیده من به زودی ورزش 

قوی تر از قبل به صحنه برمی گردد.«

ایـــن صحبت های او در حالی اســـت که هفته 

گذشته عنوان کرده بود حداقل تا اواخر ماه جاری 

میلادی باشگاه های فوتبال حق برگزاری تمرینات 

خود را ندارند، اما تنها چند روز بعد این تمرینات 

و البته به صورت انفرادی و با رعایت فاصله گذاری 

اجتماعی ازسوی باشگاه ها برگزار شد.

روز یکشـــنبه و پس از گذشـــت دوماه سرانجام 

میزان مرگ افراد بر اثر کرونا در طول 24 ساعت 

به کمترین میزان خود رســـید و در این روز 165 

مورد مرگ در ایتالیا به ثبت رسید. همچنین تعداد 

افراد جدید مبتلا به کرونا نیز کاهش محسوسی 

داشته و در این شـــرایط به نظر می رسد اوضاع 

در این کشور اروپایی درحال بهتر شدن است. 

دولت این کشور از هفته گذشته فاز دوم قوانین 

مربوط به فاصله گذاری اجتماعی را به اجرا درآورد 

که به معنای کاهش محدودیت ها و بازگشایی 

برخی کســـب وکارهایی است که تا پیش از این 

اجازه فعالیت نداشـــتند. دیروز )دوشنبه( قرار 

بود پروتکل بهداشـــتی درباره آغاز سری A به 

باشگاه ها ارائه شـــود اما با تعویق یک روزه، این 

اتفاق به امروز موکول شـــد. دستورالعمل اولیه 

دولـــت و نهادهای بهداشـــتی در این زمینه با 

مخالفت فدراســـیون فوتبال ایتالیا روبه رو شد 

چراکه به عقیده آنهـــا، نقص های زیادی در آن 

وجود داشت. حالا قرار است نسخه اصلاح شده 

به فدراسیون تحویل داده شود. مهم ترین اختلاف 

دو طرف درخصوص زمانی است که تست کرونای 

بازیکن یا عضوی از کادرفنی تیم ها مثبت شود. 

براساس دســـتورالعمل دولت، درصورت وقوع 

چنین اتفاقی کل اعضای تیم باید 14 روز قرنطینه 

شوند اما فدراسیون با این موضوع مخالفت کرده 

و می گوید تنها باید همان فرد را از سایرین جدا 

کرد چراکه در غیر این صورت ادامه برگزاری لیگ 

به خطر می افتد و نمی توان لیگ را بدون حضور 

یک تیم ادامه داد.

    عدمپرداختحقپخش

اگرچه آغاز دوباره مسابقات هنوز هم مخالفانی 

دارد اما برخی از آنها حالا با ایده برگزاری بازی ها 

مشکلی ندارند. ماسیمو سلینو، مالک باشگاه 

برشا که خودش پیش از این به کرونا مبتلا شده 

بود می گوید نظرش در این زمینه تغییر کرده اما با 

برگزاری بازی ها در زمین بی طرف مخالف است: 

»شـــرایط جدید باعث شده تغییر عقیده بدهم و 

فکر می کنم حالا که بسیاری از مشاغل بازگشایی 

شده، مشکلی برای انجام مسابقات فوتبال وجود 

ندارد. البته با این پیشنهاد که در زمین بی طرف 

بازی کنیم اصلا موافق نیستم و تنها به شرطی 

تیمم را به مســـابقات می فرستم که دیدارهای 

خانگی را در ورزشگاه  خودمان برگزار کنیم.«

با توجه به تعطیلی بیش از دوماهه مســـابقات، 

شـــرکت هایی که امتیاز حق پخش سری A را 

دراختیار دارند در این مدت هیچ پولی به باشگاه ها 

پرداخت نکرده اند و ادامه این وضعیت می تواند 

باعث بروز بحران مالی بزرگی در فوتبال این کشور 

شود. هفته گذشته قرار بود بخشی از این مبلغ به 

باشگاه ها داده شود اما هنوز از واریز پول خبری 

نیســـت و در شرایطی که هیچ مسابقه ای برگزار 

نمی شود، نمی توان انتظار داشت این کمپانی ها 

پولی به باشگاه ها پرداخت کنند. قرارداد سه ساله 

حق پخش مسابقات سری A به ارزش مجموعا 

1.4 میلیارد دلار دوســـال پیش به امضا رسید و 

تا پایان فصل آینده نیـــز اعتبار دارد. به همین 

دلیل باشگاه ها در تلاشند با پیگیری ادامه فصل 

بتوانند این پول را دریافت کرده و بخش عمده ای 

از مشکلات خود را رفع کنند.

 بعد از جدایی ایگور کولاکوویچ از تیم ملی والیبال هنوز تکلیف 

جانشین او مشخص نشده و مدیران فدراسیون نیز ظاهرا 

عجله ای برای انتخاب سرمربی جدید ندارند. حتی عنوان 

شده که تیم جدید احتمالا کار خود را از سال آینده شروع 

می کند. هنوز تصمیم گیری هم نشده که یک مربی داخلی 

انتخاب شود یا خارجی، ضمن اینکه ممکن است خولیو 

ولاسکو دوباره به ایران برگردد و این بار تحت عنوان مدیرفنی 

و در مقطعی کوتاه در کنار یک سرمربی ایرانی کادر جدید را 

تشکیل بدهد. برای بررسی این مسائل، سراغ یکی از مربیان 

باسابقه والیبال کشورمان رفتیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با 

ناصر شهنازی را در ادامه می خوانید.

شرایط انتخاب سرمربی تیم ملی را چطور می بینید؟ فکر 
می کنید در این شرایط بهتر است مربی ایرانی در کنار تیم 

باشد یا خارجی؟ 
ما امسال دومین حضور در المپیک را تجربه می کنیم، 

به همین دلیل نسبت به دوره قبل شرایط متفاوت است. در 

المپیک ریو فقط حضور مهم بود، کسی به نتیجه اهمیت 

نمی داد. تیم ملی هم بازی  های خوبی انجام داد و همه راضی 

بودند، اما الان رنک ۸ جهان را داریم، تعداد زیادی از بازیکنان 

ما در لیگ  های خارجی بازی می کنند، به همین دلیل ذهنیت  ها 

به تیم ملی تغییر کرده است. توقع مردم این است که تیم ایران از 

مرحله دوم صعود کند؛ این نقشه ای است که برای تیم ملی ایران 

ترسیم شده است، اما من همیشه می گویم پشت همه اهداف 

باید منطق هم باشد. با حضور تیم  های قدرتمند کار سختی در 

پیش داریم و باید دنبال مربی ای باشیم که رزومه قوی داشته 

و همین طور در المپیک و مسابقات جهانی مهم تجربیاتی را 

کسب کرده باشد تا بتواند به ما کمک کند.

یعنی فرقی نمی کند مربی ایرانی هدایت تیم ملی را برعهده 
بگیرد یا خارجی؟ 

 مربیگری علم و هنر است و باید یک مربی توانایی بالا در 

روانشناسی، مدیریت و کوچینگ داشته باشد. اگر این شاخصه  ها 

را در مربی ایرانی می بینیم، چه بهتر؛ در غیر این صورت می توانیم 

مربی خارجی جذب کنیم. فرقی ندارد. اکثر کشور ها از مربیان 

بومی استفاده می کنند، این طبیعی است.

درخصوص جذب مربی خارجی چالش  های مالی هم مطرح 
شده است.

 بار ها گفته ام رشته والیبال از اقبال عمومی برخوردار است. 

مردم والیبال را دوست دارند، با برد های آن می خندند و از 

باخت هایش گریه می کنند، آیا هزینه برای این تیم اشتباه 

است؟ من می گویم ما برای والیبال باید سرمایه گذاری کنیم. 

وقتی مردم به سمت این رشته می آیند چرا نباید برای آن 

سرمایه گذاری کرد؟ این همه پول معلوم نیست کجا می رود، 

حالا چه می شود اگر در والیبال هم خرج شود؟ ما مربیان 

داخلی در فوتبال داریم که رقم  های بسیار بالایی می گیرند، 

وقتی این اتفاق می افتد نباید برای والیبال هزینه کرد؟ برای 

تیم ملی فوتبال و باشگاه  های مطرح ایران چقدر برای مربی 

خارجی هزینه شد؟ می توان یک پنجاهم این پول را برای 

والیبال هزینه کرد. پس مشکلی نیست اگر سرمایه گذاری 

کنیم. از طرفی وقتی به المپیک برسیم اسپانسر هم جذب 

می شود. در دوره قبلی مدیریت داورزنی اسپانسر های قوی 

داشتیم که نیازی نبود فدراسیون از وزارت ورزش و کمیته ملی 

المپیک پول بگیرد و الان هم فکر می کنم این اتفاق بیفتد.

فکر می کنید چه زمانی می توان اردو های ملی را آغاز کرد؟ 
امسال رویداد مهمی نداریم و همه رقابت  ها لغو شده است. 

مطمئنا مسابقات قهرمانی آسیا هم لغو می شود. شروع لیگ 

شهریور و پایان آن اسفند است، بنابراین فکر می کنم اردو های 

ملی از اوایل فروردین آغاز شود و لازم نیست عجله کنیم. از 

طرفی مربیان مطرح جهان شناخت خوبی از بازیکنان دارند. 

یک مربی مطرح دنیا از همه بازیکنان دنیا و تاکتیک هایشان 

شناخت دارد. قبل از المپیک هم ما لیگ ملت  ها را داریم، 

بنابراین می توانیم بازیکنان را در آنجا محک بزنیم. اگر قرار 

باشد از مربی داخلی هم استفاده کنیم، آنها هم به بازیکنان 

و روحیات آنها شناخت کامل دارند.

با این شرایط فکر می کنید جذب مربی کوتاه مدت باشد 
یا بلندمدت؟ 

باید ببینیم دیدگاه ما چیست؟ اگر برنامه فقط المپیک است 

پس باید بتوانیم یک مربی را پیدا کنیم که از اول اسفند با ما 

قرارداد ببندد تا بتواند مسابقات پلی آف را هم ببیند و بازیکن 

انتخاب کند. اگر برنامه ما بلندمدت است پس دراین صورت 

باید برنامه  های متفاوت طولانی مدت داشته باشیم.

صحبت  هایی هم درمورد حضور ولاسکو در ایران مطرح شده. 
این موضوع چقدر جدی است؟ 

ولاسکو به عنوان مدیرفنی ایتالیا فعالیت می کند. او شخص 

متعهدی است، فکر می کنم با این شرایط آمدن او به ایران 

میسر نباشد، چون در دنیا مرسوم نیست وقتی یک مربی 

خداحافظی می کند، دوباره برگردد. من ندیدم، اگر این اتفاق 

افتاده هم بسیار نادر بوده است.

حرف پایانی؟ 
علاوه بر اینکه المپیک مهم است بعد از آن هم برای ما بسیار مهم 

است و باید برنامه چهار ساله داشته باشیم. مهم ترین کار می تواند 

همسان سازی برنامه  های تمرینی تیم  های پایه باشد. اگر تیم  های 

پایه هماهنگ باشد، بسیاری از مشکلات حل می شود، چون 

این ارتباط تنگاتنگ نبوده همیشه هزینه  های گزاف می دهیم.

کروناهمچنانتهدیدیجدیبرایفوتبالایتالیاست

سری A در دوراهی برگزاری یا تعطیلی

شهنازیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بعیدمیدانمولاسکودوبارهبهایرانبرگردد

چه عیبی دارد یک پنجاهم پول فوتبال برای والیبال هزینه شود؟ 
داخلییاخارجی؟مربیتیمملیبایدشاخصهایلازمراداشتهباشد

تمدیدمهلتثبتناممسابقاتغیرحضوریپومسه

 فدراسیون تکواندو درنظر دارد در راستای اجرایی کردن طرح پویش »دست هایی 

خدایی« یک دوره مسابقات غیرحضوری پومسه قهرمانی کشور را برگزار و درآمد 

حاصله از این رقابت ها را صرف خانواده های تکواندوکار آسیب دیده از شیوع 

ویروس کرونا کند. ثبت نام برای حضور در این رقابت ها تا جمعه، 26 اردیبهشت ماه 

تمدید شد. مسابقات در سه مرحله مقدماتی، نیمه نهایی و فینال برگزار می شود 

که زمان و چگونگی ارسال فیلم اجرای فرم پس از پایان مهلت ثبت نام اعلام 

خواهد شد. در مرحله مقدماتی تنها یک فرم اجرا می شود و نتایج هر مرحله در 

مرحله بعدی تاثیری نخواهد داشت. همچنین به سه مربی که بیشترین هنرجو 

را در این رویداد داشته باشند، لوح تقدیر و جایزه اهدا می شود.

میزبانیچیندروالیبالباشگاههایجهان

اخیرا اخباری مبنی بر میزبانی مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های جهان 

توسط چینی ها به گوش می رسید که »آلبینو ماساچسی«، نایب رئیس باشگاه 

لوبه چیویتانووای ایتالیا آن را تایید کرد. نایب رئیس باشگاه لوبه گفت: »مسابقات 

باشگاه های جهان با حضور هشت تیم برگزار خواهد شد. میزبانی چین برای ما 

کم هزینه تر و در مقابل جوایز بیشتر خواهد بود. این برای نخستین بار است که 

مسابقات والیبال باشگا ه های جهان در رده مردان در چین برگزار می شود. هنوز 

زمان برگزاری مسابقات و شهر میزبان، مشخص نشده است.«

امینی:رونددرمانعباسعلیخوبپیشمیرود

اشرف امینی، نایب رئیس بانوان فدراسیون کاراته در گفت وگو با فارس درخصوص 

تصمیم فدراسیون برای برگزاری لیگ های کاراته بانوان تاکید کرد: »هنوز هیچ 

مجوزی مبنی بر برگزاری مسابقات از سوی وزارت ورزش و جوانان و ستاد مقابله 

با کرونا به فدراسیون ها اعلام نشده است. فدراسیون قطعا درنظر دارد به محض 

صدور این مجوز مسابقات باقی مانده لیگ را برگزار کند. در غیر این صورت 

اگر اوضاع بیماری کرونا همین گونه پیش برود نتایج به دست آمده تا به اینجای 

مسابقات را مورد بررسی قرار می دهیم و پس از محاسبه کامل، نتیجه نهایی 

را اعلام خواهیم کرد ولی ما منتظر هستیم وضعیت به حالت عادی بازگردد تا 

مسابقات پیگیری شود.«

امینی درخصوص آخرین وضعیت حمیده عباسعلی گفت: »با توجه به شرایط 

زمان مناسب برای بازتوانی زانوی آسیب دیده عباسعلی وجود دارد. وی نیز دوره 

فیزیوتراپی خود را می گذراند تا با آرامش و شرایط خوب جسمانی تمریناتش را آغاز 

کند. روند بهبودی حمیده عباسعلی خوب پیش می رود و اتفاق خاصی برای او 

نیفتاده و در ادامه روند درمانش دیگر سفری به خارج از کشور نخواهد داشت.«

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

بهاره محمدی
روزنامهنگار

گیگز:فرگوسنبا4بازیکنکارینداشت

رایان گیگز، ستاره ولزی سابق منچستریونایتد در تشریح برخورد سر آلکس فرگوسن با هم تیمی های خود گفت: »فرگوسن 

یک روانشناس ماهر بود و می دانست باید با هر بازیکن چطور برخورد کند. او البته هیچ گاه از چهار بازیکن انتقاد نمی کرد، 

چون می دانســـت آنها تمام تلاش خود را به کار می گیرند؛ اریک کانتونا، برایان رابسون، روی کین و کریستیانو رونالدو. مثلا 

وقتـــی کانتونـــا در یک بازی گل نمی زد یا حتی نمی دوید، اصلا مورد انتقاد قرار نمی گرفت و در بازی بعدی یک کار جادویی 

می کرد.« وی در ادامه صحبت های خود گفت: »من بارها با فرگوسن دعوا و مشاجره داشتم و بارها نیز جریمه شدم و وقتی در 

بازی بعدی عملکرد بهتری داشتم، او با من آشتی می کرد، ولی جریمه را نمی بخشید. فرگوسن در رختکن مثل رئیس بود و 

می دانست چطور با بعضی بازیکنان برخورد کند تا بهترین عملکرد خود را برای تیم نشان دهند.«

کولاکوویچ:میتوانستمازایرانشکایتکنم

ایگور کولاکوویچ، سرمربی پیشین تیم ملی والیبال ایران 

در مورد جدا شدنش از این تیم اظهار داشت:  »فدراسیون 

والیبال ایران، مشکلات مالی ناشی از کرونا را دلیل تصمیم 

خود عنوان کرد. قرارداد من تا اول سپتامبر 2020 معتبر 

بود ولی با توجه به تعلیق مسابقات والیبال و برگزاری آنها 

در سال آینده، برای طرف ایرانی، پرداخت 15 ماه دستمزد 

بدون هیچ گونه فعالیتی، توجیه اقتصادی نداشت و خیلی 

گران بود. من می توانســـتم برای دریافت مبلغ قراردادم 

شـــکایت کنم ولی این کار را نکردم. به نظر من حالا زمان 

بازگشت به فعالیت در یک باشگاه اروپایی است.«

کولاکوویـــچ در مورد لغو چهارمین حضورش در المپیک 

گفت: »زندگی همین است. چه کسی انتظار شیوع چنین 

ویروسی را در سراسر جهان داشت؟ من فکر می کنم مردم، 

چیزهای بسیار بیشتر و مهم تری را نسبت به من)حضور در 

المپیک( از دست دادند. باید به زندگی از دریچه دیگری 

نگاه کرد، چون وقتی دری بسته می شود، درهای دیگر 

قطعا باز خواهند شـــد. همه ما به خاطر گسترش ویروس 

کرونا ناگهان مجبور شـــدیم به خانـــه برگردیم و متوجه 

شـــدیم که چقدر از مســـائل اصلی زندگی دور و درگیر 

خودخواهی بودیم.«

درخواست4سالزندانبرایاینفانتینو

پابلو سیلوا و هاینه آلمانیه، خالقان اسپریی که داوران فوتبال برای نشان دادن فاصله مناسب از آن بهره می برند، خواهان یک 

تا چهار سال زندان برای مدیران فیفا ازجمله جیانی اینفانتینو شدند، چون بدون اجازه از محصول شان استفاده شده است. 

شکایت سیلوا و آلمانیه چهار سال پیش به دادگاه برزیل ارائه شد. سیلوا و شریکش ازطریق وکیل خود خواستار بیش از 40میلیون 

دلار از فیفا شدند. سیلوا و آلمانیه اعلام کردند با مدیران پیشین این سازمان یعنی خولیو گروندونا و جوزف بلاتر برای استفاده از 

اسپری روی 40میلیون دلار توافق کردند، اما پس از رسوایی در فیفاگیت و مرگ رئیس آرژانتینی تمام ارتباط شان با این سازمان 

قطع شده است. آنها اسپری را بدون پرداخت هزینه توافق شده استفاده کرده اند. پس از شکایت، یک قاضی برزیلی استفاده 

از اسپری را ممنوع اعلام کرد، با این حال فیفا از آنها با نام یک برند دیگر بهره برد.  

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

جراردپیکهدرگفتوگوبااسپورتکاتالونیا:

فاجعهیعنیلالیگابرگزارنشود

مدافع تیم فوتبال باشگاه بارسلونا 

در مصاحبه اختصاصی با اسپورت 

کاتالونیا ابراز امیدواری کرد لالیگا 

هرچه زودتر کلید بخورد و هرگز دوباره 

به تعطیلی کشیده نشود. متن گفت وگو با جرارد پیکه را در ادامه می خوانید.

نسبتبهازسرگیریبرخیرقابتهایورزشیبسیاربدبینبودهای

مثلرقابتهایجامدیویسوهمچنینلالیگا!

بله، به هرحال اوضاع در اسپانیا خوب نیست و ما همچنان شاهد مرگ هموطنان 

خود هستیم. در تمام جهان اوضاع خوب نیست، اما به هرحال با گذر زمان 

می شود کمی امیدوار بود. به نظر من پروتکل های بهداشتی در کشور آلمان 

قوی تر از ما اجرا می شود هرچند مردم عصبانی هستند، اما دولت آلمان بهتر 

عمل کرده است. امیدوارم در اسپانیا نیز مسائل بهداشتی جدی گرفته شود و 

مردم با حکومت همکاری کنند. از دید من جام دیویس آنقدر حیاتی نیست و 

می تواند بدون تماشاگر و حتی بدون حضور خبرنگاران برگزار شود. اما رقابت های 

لالیگا اتفاقا حیاتی است و فاجعه یعنی اینکه لالیگا شروع نشود و یا بعد از شروع 

دوباره مجبور به تعطیلی آن شوند.

اگرقراربرتعطیلیلالیگاباشدبهنظرمیرسدانتخابقهرمانکار

سختیاست!

به هرحال نمی توان قاطعانه قهرمان را تعیین کرد و این باعث بی عدالتی می شود. 

باید رقابت ها برگزار شود حتی اگر با تاخیر باشد، اما از طرفی باید به مسائل 

علمی احترام بگذاریم و تابع قوانین و دستورات حکومتی باشیم امیدوارم 

هرچه زودتر شاهد قطع این فاجعه و بحران باشیم و همه بتوانند به زندگی 

پیشین خود بازگردند.

درخصوصزندگیجدیددرشرایطبحرانیکروناچهنظریداری؟در

اینروزهاچهکارهاییانجاممیدهی؟

البته که اتفاق های جالبی رخ داده است، اما خوب بود چنین بحرانی ما را مجبور 

به این کارهای خوب نمی کرد و خودمان زودتر به فکر فرو می رفتیم. مثلًا در این 

مدت یاد گرفتیم که باید به یکدیگر کمک کنیم یا اینکه باید مطالعه بیشتری 

داشته باشیم و در این مدت فیلم های خیلی خوبی دیدم 

و در کنار خانواده از هم صحبتی با همسر و دوستانم 

لذت بردم. ما قدر خیلی چیزها را دانستیم و حالا وقت 

آن است که دوباره به زندگی برگردیم و این بار آن را در 

آغوش بگیریم.

پیشازبحرانناشیازویروسکرونا،

ازدوباشگاهبزرگچینیپیشنهاد

رسمیدریافتکردهبودید.قصدجدایی

نداری؟

آنها به صورت رسمی با مدیر برنامه های من 

تماس گرفته بودند، البته من چنین برنامه ای 

نداشتم و اکنون نیز چنین چیزی در ذهن من 

نیست، فعلًا فقط به قراردادی که دارم فکر 

می کنم و دوست دارم در اوج از فوتبال حرفه ای 

خداحافظی کنم. گزینه هایی مثل بازی در 

باشگاه های چینی یا بازی در باشگاه های 

آمریکایی همیشه وجود دارد.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم


